
Z á p i s  
 

 

 

 

ze zasedání výboru svazku DSO Mikroregionu Hustířanka 

konaného dne 21. 1. 2016 v Dubenci 

 

 

 

Přítomni: p. Huňat, Mgr. Vránová, p. Jelínek, p. Voňka (Hřibojedy), p. Beran, 

p. Kraus, p. Bartošek (Litič), p. Válek, p. Slovák, p. Jarošová, p. Karel, 

p. Havelka 

 

 

Pozdní příchod:   

 

Dřívější odchod:   

 

Omluveni:   p. Volf, p. Skořepová, p. Procházka, p. Skřipská - účetní 

 

Ověřovatelé zápisu: Josef Jelínek, Filip Kraus 

 

 

Hosté:    p. Roleček - OÚ Kuks 

   p. Blahovec – Obec Vilantice 

 Ing. Mlejnková – technický dozor projektu Doprovodná zeleň podél 

komunikací a cyklostezek 

 Ing. Eliášová  

 

 

 

 

 

P r o g r a m: 

 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

 

2. Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

3. Prezentace budoucí manažerky 

 

4. Kontrola reklamací na „Doprovodnou zeleň podél komunikací“ – Ing. Mlejnková 

 

5. Diskuse 

 

6. Závěr 

 

 



Z á p i s  z  j e d n á n í: 

 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

P. Karel jako předseda Mikroregionu Hustířanka zahájil lednovou členskou schůzi. 

Přivítal starosty i hosty a seznámil je s programem schůze. Jako zapisovatele navrhnul 

Ing. Eliášovou. Jako návrhovou komisi navrhl p. Jarošovou, p. Huňata a p. Havelku. Jako 

ověřovatele zápisu navrhnul p. Jelínka, p. Krause. 

Následně p. Karel požádal přítomné starosty o hlasování o zapisovateli, ověřovatelích 

zápisu a návrhové komisi 

Hlasování: 10 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 

 

2. Kontrola usnesení z minulého zasedání členské schůze 

 Doprovodná zeleně podél komunikací – p. účetní rozeslala zúčastněným obcím 

tabulku s výdaji, které by obce měly zaplatit do konce ledna 2016. Dále by obce 

měly umístit a připevnit pamětní desky, které jim byly předány, do konce ledna 

2016. P. Karel informoval starosty, že dalším bodem členské schůze bude 

připomínkování reklamačního protokolu. Ten bude následně projednán 

s právníkem a do konce měsíce ledna odeslán na adresu zhotovitele.  

 Předání projektu dopravního značení – Dopravní značení p. účetní 

dofakturovala. S dodavatelem (INKA) je dohodnuto, že značky „dej přednost“ 

budou vyměněny za značky „pozor, práce na silnici“.  

 Převedení majetku do vlastnictví obcí – Mapy a stojany byly předány 

při inventuře obcím, ve kterých byly do doby předání umístěny. 

 Rozpočtové opatření č. 4/2015, rozpočtové provizorium na období od 1. 1. 

2016 do schválení rozpočtu a rozpočtový výhled na roky 2017 – 2019 – 

schváleno. 

 Jmenování inventarizační komise – komise schválena, inventura byla provedena.  

 Stanovení výše členských příspěvků – schváleno, p. Karel požádal obce, aby 

do 31. 3. 2016 přeposlaly členské příspěvky na účet Mikroregionu. 

 Podání žádosti o dotaci z KHK z Programu regionálního rozvoje -Podpora 

svazků obcí – starostové se dohodli, že žádost podá nová manažerka 

Mikroregionu Ing. Eliášová 

 Setkávání v roce 2016 – starostové se dohodli, že Ing. Eliášová sepíše termíny a 

místa konání členských schůzí a rozešle je starostům. 

 

 

 

3. Prezentace budoucí manažerky 

Ing. Eliášová se starostům představila. Sdělila jim, že stejnou funkci vykonává již od roku 

2009 pro DSO Broumovsko. Dále starosty seznámila se svou činností jako OSVČ, která 

zahrnuje dotační management projektů.  

P. Karel sdělil starostům, že je potřeba vyřešit notebook a tarif za telefon, které měl 

minulý manažer. Navrhnul, aby se notebook nabídnul minulému manažerovi k odprodeji 

na cenu 10 tis. Kč. Ohledně tarifu za telefon se starostové dohodli, že provozovateli služeb 

bude dána výpověď.  

Hlasování: 10 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 
 



4. Kontrola reklamací na „Doprovodnou zeleň podél komunikací a cyklotras“ – 

Ing. Mlejnková 

Ing. Mlejnková sdělila starostům, že sepsala reklamační vady. Připomenula, že potřeba 

reklamovat dílo se táhne od počátku realizace. Úhyny rostlin byly způsobeny zasažením 

při postřiku okolních plevelů herbicidy, vlivem absence péče ze strany realizační firmy a 

nekvalitním výsadbovým materiálem. Realizační firma zatím nic nevyměnila, i když 

v zápisech z kontrolních dnů přislíbila průběžnou výměnu zaschlých výsadeb. Souhrn 

k reklamaci je 35 stromů, 10 odrostků, 91 ovocných 725 keřů o odhadované ceně cca 260 

tis. Kč bez DPH. Navrhla, aby reklamační dopis prošel právník, aby byl v pořádku. 

P. Karel přislíbil zajistit konzultaci dopisu s právníkem. Současně Ing. Mlejnková 

upozornila, že okousání nových výsadeb zvěří není možné zahrnou do reklamací. 

Doporučila starostům, aby na vlastní náklady posílili ochranu výsadeb před okousáním 

zvěří oplocenkami kolem skupinových výsadeb a instalací drátěného pletiva kolem 

solitérních výsadeb. Další problém by mohl nastat, kdyby firma zpochybnila správnou 

péči o nové výsadby v intravilánu, kterou prováděly obce. Podle smlouvy o dílo je možné 

konstatovat, že povinností realizační firmy bylo upozornit obce na špatnou péči o nové 

výsadby a že firma měla možnost provádět namátkovou kontrolu péče.  

Zákres skutečného provedení zpracuje Ing. Mlejnková, vytiskne realizační firma. Každá 

obec, ve které probíhala realizace, obdrží 1 paré a 1 paré bude založeno v sídle 

Mikroregionu. 

P. Karel navrhnul, aby starostové odhlasovali podání reklamace na zaschlé nové výsadby 

v rámci projektu Doprovodnou zeleň podél komunikací a cyklotras v Mikroregionu 

Hustířanka podpořeného z OPŽP.  

Hlasování: 10 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

5. Diskuse 

 Rozpočet na rok 2016 

P. Karel vyzval starosty k vyvěšení rozpočtu Mikroregionu na rok 2016, který se 

na příští schůzi bude schvalovat. 

 

 Plat manažerky  

P. Karel navrhnul, aby manažerka pracovala na DPP, za plat 5 tis. Kč měsíčně, a 

aby jí náleželo cestové.  

Hlasování: 10 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

 Spravování webu  

P. Karel sdělil starostům, že správu webových stránek bude provádět Ing. 

Eliášová, které budou předány přístupová data.  

 

6. Závěr  

 

 Mgr. Vránová sdělila, že příští schůze Mikroregionu by se měla konat v Habřině. 

Mgr. Vránová je v té době na dovolené, požádala proto p. Jelínka, zda by se schůze 

mohla konat v Heřmanicích. P. Jelínek souhlasil. 

 

Příští schůze Mikroregionu Hustířanka se bude konat ve čtvrtek 18. 2. 2016 od 17,00 

hodin v Heřmanicích nad Labem, na obecním úřadě 

 

V Dubenci dne 21. 1. 2016 

Zapsala Ing. Yvona Eliášová



U S N E S E N Í         Č.   1/2016 

 

výbor svazku DSO Mikroregionu Hustířanka 

konaného dne 21. 1. 2016 v Dubenci 
 

I.  s c h v a l u j e  

 

I.I.  za zapisovatele Ing. Eliášovou 

 

I.II.  za ověřovatele zápisu p. Jelínka, p. Krause 

 

I.III: za návrhovou komisi p. Jarošovou, p. Huňata a p. Havelku 

 

I.IV. nabídku odprodeje notebooku z majetku Mikroregionu za cenu 10 tis. Kč 

 

I.V. podání výpovědi na telefonní tarif minulého manažera Mikroregionu 

 

I.VI.  podání reklamace na zaschlé výsadby v rámci projektu Doprovodná zeleň 

podél komunikací a cyklotras v Mikroregionu Hustířanka podpořeného z OPŽP 

 

II.   u k l á d á 

 

II.I. předsedovi Mikroregionu konzultaci reklamačního dopisu v rámci projektu 

Doprovodná zeleň podél komunikací a cyklotras v Mikroregionu Hustířanka 

podpořeného z OPŽP s právníkem a následné odeslání na dodejku 

 

II.II.  Ing. Eliášové podat žádost o podporu z rozpočtu KHK na projekt Podpora 

svazku obcí 

 

II.III.  Ing. Eliášové sepsat termíny a místa konání členských schůzí v roce 2016 

 

II.IV:. správu webových stránek Mikroregionu 

 

V Dubenci dne 21. 1. 2016 

 

 

Josef Karel – předseda Mikroregionu 

 

 

 

Návrhová komise: Dagmar Jarošová 

 

 

 

   Jaroslav Huňat 

 

 

 

   Karel Havelka 


